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             ROMANIA 
       JUDETUL BUZAU 
MUNICIPIUL RAMNICU SARAT 
       CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi 27.02.2014, ora 1100, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului local al Municipiului Rm.Sarat. 

Astazi, data de mai sus prin Dispozitia nr.155/21.02.2014 a primarului 
municipiului Rm.Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a Consiliului local al 
Municipiului Rm.Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 19 consilieri locali, din totalul 
celor 19 consilieri din componenta Consiliului local, la punctele 1-4 ale Ordinei de 
zi lipsind doamna consilier Marinescu Adriana. 

La sedinta participa, fara drept de vot d-na Vagyas-Davidoiu Manuela, 
secretar delegat al municipiului Rm.Sarat. 

De asemenea, mai participa ca invitati dl.Fortu Macovei – director economic,    
Teodorescu Dragoş- şef serviciu, d-ra Horohai Georgiana – şef birou, d-na Corbu 
Alina Giorgiana-consilier juridic, dl.Costin Mihail – consilier, directorii SC 
ACVATERM S.A, ADP Rm.Sarat şi IIP “Pieţe, târguri şi oboare” Rm.Sărat, 
reprezentanti mass- media locala. 

Proiectul Ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la cunostinta 
publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin intermediul presei 
locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de executie ale bugetului local 
al Municipiului Rm. Sarat, bugetelor institutiilor publice finantate integral sau 
partial din bugetul local, bugetelor institutiilor publice finantate integral din 
venituri proprii, a contului de execuţie al bugetului creditelor interne precum si a 
situatiilor financiare inclusiv anexele la acestea pe anul 2013 
 2. Proiect de hotarare privind aprobarea situaţiei plăţilor restante înregistrate de 
Unitatea Administrativ Teritorială – Municipiul Rm.Sărat la data de 31.12.2013 
 3. Proiect de hotarare privind înfiinţarea comisiilor de evaluare anuală a 
managementului şi a comisiilor de soluţionare a contestaţiilor pentru evaluarea 
anuală la instituţiile publice de cultură din subordinea Consiliului local al 
Municipiului Rm.Sărat 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
Instituţiei de Interes Public „Pieţe, târguri şi Oboare” Rm.Sărat pe anul 2014 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al al 
Administraţiei Domeniului Public Rm.Sărat pe anul 2014  
6. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2014  ale Administratiei Domeniului Public Rm. Sarat 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al SC 
ACVATERM SA Rm. Sarat pe anul 2014 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2014  ale SC ACVATERM SA Rm. Sarat 
9. Proiect de hotărâre privind alocarea din bugetul local a unor sume pentru 
acordarea unor  ajutoare de urgenţă unor familii sau persoane singure aflate în 
situaţii de necesitate 
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Serviciului specializat pentru 
gestionarea câinilor fără stăpân la nivelul Unităţii Administrativ-Teritoriale – 
Municipiul Rm.Sărat, a Regulamentului privind organizarea şi funcţionarea 
acestuia, a formei de gestiune şi a Caietului de sarcini privind delegarea de 
gestiune directă a Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân 
către Administraţia Domeniului Public Rm.Sărat 
11. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziţia proiectului „Neutralizarea 
deşeurilor medicale rezultate din activitatea spitalicească” a unui spaţiu în 
suprafaţă construită de 52 mp, parte din spaţiul identificat din corpul de clădire 
C16 situat în incinta Spitalului Municipal Rm.Sărat şi a terenului aferent 
acestuia, aparţinând domeniului public al Municipiului Rm.Sărat, necesar pentru 
implementarea proiectului mai sus menţionat la Spitalul municipal Rm.Sărat 
12. Proiect de hotărâre privind completarea art.1 din HCL nr.105/31.05.2012 
privind aprobarea componenţei Comisiei de Sistematizare a Circulaţiei în 
Municipiul Rm.Sărat şi a Regulamentului de funcţionare al acesteia, modificată 
prin HCL nr.154/18.07.2013 
13. Proiect de hotarare privind primirea comunei Costeşti în calitate de membru 
asociat la  Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară «Buzau 2008» si modificarea 
Actului Constitutiv si Statutului acesteia 
14. Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra 
unui teren aflat in proprietatea privata a Municipiului Rm. Sarat transmis în 
conformitate cu prevederile Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 
pentru construirea unei locuinţe proprietate personală 
 15. Proiect de hotarare privind încetarea contractului de închiriere 
nr.568/01.11.2008 având ca obiect imobilul - apartament situat în Municipiul 
Rm.Sărat, strada Industriei nr.4, bloc ANL, ap.14, judeţul Buzău 
16. Proiect de hotarare privind aprobarea achiziţionării serviciilor juridice de 
cpnsultanţă, de asistenţă şi/sau reprezentare a Municipiului Rm.Sărat, a 
Instituţiei Primarului –Municipiul Rm.Sărat şi a Consiliului Local al Municipiului 
Rm.Sărat 
17. Proiect de hotarare privind aprobarea vânzării către Oghişteanu Liliana a  
terenului în suprafaţă de 300 mp aferent unui imobil proprietate privată a 
municipiului Rm.Sărat, concesionat în vederea construirii unei locuinţe 
proprietate personală, situat în cartierul « Anghel Saligny » – parcela 416 (strada 
Intrarea Şcolii nr.7) 
18. Proiect de hotarare privind aprobarea vânzării către  SC VÎLCEANA SRL a 
terenului proprietate privată a municipiului Rm.Sărat, concesionat pentru 
activitatea de prestări servicii şi comerţ situat în municipiul Rm.Sărat, strada 
Parcului nr.1, judeţul Buzău 
19. Proiect de hotarare privind completarea HCL nr.201/29.11.2012 privind 
stabilirea unor măsuri pentru organizarea şi desfăşurarea activităţii de transport 
în regim de taxi sau de transport în regim de închiriere pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Rm.Sărat 
20. Proiect de hotarare privind completarea şi modificarea  HCL 
nr.218/31.10.2013 privind stabilirea traseelor privind transportul public de 
călători prin curse regulate, judeţean şi interjudeţean, în Municipiul Rm.Sărat 
21. Proiect de hotarare privind înfiinţarea unei staţii intermediare de tranzit 
pentru transportul public de persoane în Rm.Sărat, strada Mihail Kogălniceanu- 
în faţa restaurantului Turist 
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22. Proiect de hotarare privind aprobarea vânzării prin licitatie publica cu ofertă 
închisă a unui teren in suprafata de 808 mp, proprietate privata a municipiului 
Rm.Sarat, situat in Municipiul Rm.Sărat, strada C.I.Parhon nr.16 bis, judeţul 
Buzău 
23. Alte probleme ale activitatii curente 
 Prezentare Raport de activitate Instituţia de Interes Public „Pieţe, târguri şi 
Oboare” Rm.Sărat pe anul 2013 ; 

Prezentare Raport de activitate Poliţia Locală a Municipiului Rm.Sărat pe 
anul 2013 ; 

Prezentare Raport de activitate pentru asistenţii personali din Municipiul 
Rm.Sărat pentru semestrul II al anului 2013 -SPAS 

Lucrarile sedintei sunt deschise de catre d-na secretar Vagyas-Davidoiu 
Manuela care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind convocata in termen 
legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta cvorumul sedintei. 

Se supune aprobarii plenului Consiliului local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 30.01.2014 cu mentiunea ca acesta  a fost semnat de catre 
presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si pe site-
ul Primariei municipiului Rm.Sarat, www. primariermsarat.ro, acesta fiind aprobat 
cu 18 voturi pentru din numarul de 18 consilieri prezenti la momentul respectiv in 
sala, in forma prezentata (lipseste doamna consilier Marinescu Adriana). 

Se supune aprobarii plenului Consiliului local procesul verbal al sedintei 
extraordinare din data de 10.02.2014 cu mentiunea ca acesta  a fost semnat de 
catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si pe 
site-ul Primariei municipiului Rm.Sarat, www. primariermsarat.ro, acesta fiind 
aprobat cu 18 voturi pentru din numarul de 18 consilieri prezenti la momentul 
respectiv in sala, in forma prezentata (lipseste doamna consilier Marinescu 
Adriana). 

In continuare, d-na Vagyas-Davidoiu Manuela, adreseaza rugamintea d-
nului consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele de sedinta sa preia conducerea 
lucrarilor. 

D-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei: 
“Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Anunt ca în calitate de iniţiator retrag 

proiectul de hotărâre nr.18 de pe ordinea de zi şi anume: “Proiect de hotarare 
privind aprobarea vânzării către  SC VÎLCEANA SRL a terenului proprietate privată a 
municipiului Rm.Sărat, concesionat pentru activitatea de prestări servicii şi comerţ 
situat în municipiul Rm.Sărat, strada Parcului nr.1, judeţul Buzău”. Supun votului 
dumneavoastra ordinea de zi care conţine, fără proiectul retras, 21 de proiecte de 
hotărâre. 

Cine este pentru aprobarea ordinii de zi în această formă?” 
Cu 18 voturi pentru din numarul de 18 consilieri prezenti in sala la acel 

moment (lipseste doamna consilier Marinescu Adriana), domnii consilieri aproba 
ordinea de zi, in forma prezentata. 

In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
conturilor de executie ale bugetului local al Municipiului Rm. Sarat, 
bugetelor institutiilor publice finantate integral sau partial din bugetul 
local, bugetelor institutiilor publice finantate integral din venituri proprii, 
a contului de execuţie al bugetului creditelor interne precum si a situatiilor 
financiare inclusiv anexele la acestea pe anul 2013. 
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         D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

  D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

  Domnul consilier Horjea Viorel il intreaba pe domnul director economic 
Fortu Macovei care este gradul de colectare al taxelor şi impozitelor pe anul 2013? 

  Acesta ii răspunde:82%. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu 
Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica,  
Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata Marian), din totalul de 18 
consilieri prezenti la acel moment in sala. 
  In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
situaţiei plăţilor restante înregistrate de Unitatea Administrativ Teritorială 
– Municipiul Rm.Sărat la data de 31.12.2013. 
  D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica,  
Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata Marian), din totalul de 18 
consilieri prezenti la acel moment in sala. 
 In continuare, d-nul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei, 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind înfiinţarea 
comisiilor de evaluare anuală a managementului şi a comisiilor de 
soluţionare a contestaţiilor pentru evaluarea anuală la instituţiile publice 
de cultură din subordinea Consiliului local al Municipiului Rm.Sărat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

Domnul Cîrjan Sorin Valentin solicită exprimarea votului deschis pentru 
alegerea membrilor comisiilor de evaluare anuală a managementului şi a 
comisiilor de soluţionare a contestaţiilor pentru evaluarea anuală la instituţiile 
publice de cultură din subordinea Consiliului local al Municipiului Rm.Sărat. 
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Se supune la vot propunerea şi se votează în unanimitate (18 voturi pentru). 
Pentru evaluarea managementului la Centrul Cultural “Florica 

Cristoforeanu” Rm.Sărat se fac următoarele propuneri: 
-      Pentru comisia de evaluare doamna consilier Beldie Nina; 
- Pentru comisia de soluţionare a contestaţiilor domnul consilier Florian 

Nicolae. 
Se votează pentru fiecare în parte, şi anume pentru doamna consilier Beldie 

Nina, 17 voturi pentru din 18 consilieri prezenţi la acel moment în sală (lipseşte 
doamna consilier Marinescu Adriana), doamna Beldie Nina, abţinându-se de la 
vot, iar pentru domnul consilier Florian Nicolae, 17 voturi pentru din 18 consilieri 
prezenţi la acel moment în sală (lipseşte doamna consilier Marinescu Adriana), 
domnul Florian Nicolae, abţinându-se de la vot. 

Pentru evaluarea managementului la Muzeul Municipal Rm.Sărat se fac 
următoarele propuneri: 

-      Pentru comisia de evaluare domnul consilier Ionescu Ştefan; 
- Pentru comisia de soluţionare a contestaţiilor doamna Corbu Alina 

Giorgiana. 
Se votează pentru fiecare în parte, şi anume pentru domnul consilier 

Ionescu Ştefan, 17 voturi pentru din 18 consilieri prezenţi la acel moment în sală 
(lipseşte doamna consilier Marinescu Adriana), domnul Ionescu Ştefan, 
abţinându-se de la vot, iar pentru doamna Corbu Alina Giorgiana, 18 voturi 
pentru din 18 consilieri prezenţi la acel moment în sală (lipseşte doamna consilier 
Marinescu Adriana). 

Pentru evaluarea managementului la Biblioteca Municipală Rm.Sărat se fac 
următoarele propuneri: 

-      Pentru comisia de evaluare domnul consilier Horjea Viorel; 
- Pentru comisia de soluţionare a contestaţiilor doamna Horohai 

Georgiana. 
Se votează pentru fiecare în parte, şi anume pentru domnul consilier Horjea 

Viorel, 17 voturi pentru din 18 consilieri prezenţi la acel moment în sală (lipseşte 
doamna consilier Marinescu Adriana), domnul Horjea Viorel, abţinându-se de la 
vot, iar pentru domnişoara Horohai Georgiana, 18 voturi pentru din 18 consilieri 
prezenţi la acel moment în sală (lipseşte doamna consilier Marinescu Adriana). 

Se votează în final propunerile în întregime, iar rezultatul votului este 
următorul: 14 voturi pentru (Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun 
Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader 
Gică, Trufasu Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Iuga Costica,  
Popescu Stanciu, Grigoraş Nelu, Neata Marian), din totalul de 18 consilieri 
prezenti la acel moment in sala, domnii consilieri Beldie Nina, Ionescu Ştefan, 
Florian Nicolae şi Horjea Viorel abţinându-se de la vot. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli al Instituţiei de Interes Public „Pieţe, 
târguri şi Oboare” Rm.Sărat pe anul 2014. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin, presedintele sedintei da cuvantul domnului 
consilier Horjea Viorel care precizează că întrucât nu a votat majorarea tarifelor 
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practicate de această instituţie cu rata inflaţiei aferentă anilor 2011-2013 se va 
abţine la acest proiect de hotărâre. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica,  
Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata Marian) şi o abţinere 
(domnul consilier Horjea Viorel), din totalul de 18 consilieri prezenti. 
 In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,    
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli al al Administraţiei Domeniului Public 
Rm.Sărat pe anul 2014 . 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin, presedintele sedintei da cuvantul domnului 
consilier Horjea Viorel care doreşte să pună câteva întrebări domnului director 
Manolescu Aristotel, şi anume: 

- Se observă că la asfaltări aţi alocat bani mai puţini. Totuşi vă 
reamintesc că sunt foarte multe trotuare care nu s-au asfaltat (spre ex. 
Str.Independenţei, Matei Basarab). În schimb aţi alocat pentru spaţii verzi suma 
de 1.100 mii lei. Din păcate parcurile nu au fost întreţinute corespunzător, 
recunosc că în 2013 situaţia s-a mai îmbunătăţit. Nu sunt mulţumit vis-à-vis de 
activitatea firmei care a căştigat licitaţia, de altfel nu ştiu care dintre parcuri au 
făcut obiectul acestei licitaţii. E clar că dvs. ca şi instituţie nu aveţi mijloace 
necesare pentru întreţinerea tuturor spaţiilor verzi, dar atenţie la cheltuirea 
banului public! Nu sunt de acord cu bugetul pentru spaţiile verzi!!! 

- Referitor la salubritate, suma totală este de 840,5 mii lei. De fapt ce 
intră în aceste cheltuieli şi cât din salubrizare mai faceţi dvs? 

- Referitor la cheltuielile de capital de la  spaţiile verzi, există o sumă de 
180 mii lei, la ce se referă? Eu mă gândesc că poate este vorba de mobilier 
stradal? 

- Referitor la investiţii, aveţi incluse achiziţia unui buldozer şi a unui 
buldoexcavator? De asemeni la lucrări noi apar amenjarea unui parc în Piaţa 
Halelor şi canalizare rampa de gunoi. 

Domnul Manolescu Aristotel răspunde întrebărilor: 
- În ceea ce priveşte lucrările în continuare acestea sunt: iluminatul cu 

SZD, semaforizare strada Toamnei, reabilitare B-dul Eroilor, Industriei, 
Şos.Puieşti, etc, asfaltare cartier Extindere Costieni, amenajare padoc cîini, pavaj 
strada Primăverii-Braşoveni, ridicări capace gaze pe străzile reabilitate cufonduri 
externe. 

Domnul primar doreşte să explice câteva aspecte: proiectul european cu 
străzile nu a fost un proiect complet, proiectul nu a prevăzut ca fiecare stradă să 
aibă şi trotuarele asfaltate. De aceea s-a redimensionat fiecare stradă, anumite 
străzi rămânând fără trotuare asfaltate pentru a putea să ne închidem pe proiect. 

În sală intră doamna consilier Marinescu Adriana! 
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Bugetul este mic, spune domnul primar, dar avem în vedere să depunem 
proiecte pentru periuoada 2014-2020 pentru reabilitarea celorlalte străzi din 
municipiu. 

În acest an nu ne putem permite alte cheltuieli. 
Domnul consilier Grigoraş întreabă dacă se vor asfalta străzile mici şi 

fundăturile cu ADP-ul? 
Domnul primar îi răspunde că doar străzile  din proiectul european se vor 

asfalta în acest an. După luna iulie, dacă prin rectificări avem noroc să prindem 
ceva bani se vor avea în vedere fundăturile. 

În prezent spune domnul primar pregătim documentele necesare depunerii 
noilor proiecte. 

Domnul consilier Horjea roagă să se aibă în vedere cele trei stăzi din 
cartierul Sîrbi. 

Domnul director Manolescu precizează că la salubritate are angajaţi 5 
oameni, deci nu se poate face mare lucru cu aceştia. Totuţi spune dumnealui în 
buget sunt prinse ca şi lucrări marcajele stradale, refacerea coşurilor de gunoi, 
amenajări la rampa de gunoi (vestiare), etc. 

Domnul primar mai doreşte să precizeze că prioritare sunt străzile 
neasfaltate din municipiu, câteva fundături, cartierele Anghel Saligny, Alecu 
Bagdat, Barasca, etc 

Domnul consilier Mânzală Alexandru precizează că în contextul economic 
actual proritate o au arieratele, achitarea acestora, şi spune dumnealui că felicită 
conducerea primăriei că până la acest moment a reuşit achitarea acestora  în 
proporţie de 75%, evitând astfel intrarea într-o situaţie economică dezastruoasă. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian) şi o abţinere (domnul consilier Horjea Viorel) din totalul de 19 consilieri 
prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2014  ale Administratiei 
Domeniului Public Rm. Sarat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
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bugetului de venituri si cheltuieli al SC ACVATERM SA Rm. Sarat pe anul 
2014. 

 
D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 

specialitate. 
D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 

economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

În cadrul comisiei economice s-a discutat şi despre o viitoare propunere de 
reducere a redevenţei aferente contractului de delegare a gestiunii activităţii de 
administrare a parcărilor publice cu plată din Municipiul Rm.Sărat de 20% la 5%, 
însă această propunere se va discuta într-o şedinţă viitoare. 

Domnul consilier Horjea Viorel intervine şi spune: mi-am schimbat poziţia 
faţă de managementul acestei societăţi din cel puţi 3 motive: se observă că 
societatea are datorii mici, domnul director Tănasă Viorel participă la şedinţele 
comisiilor şi ale Consiliului local şi vine cu explicaţii pertinente, şi chiar dacă 
întâmpină greutăţi, rezistă. 

Îl întreabă pe domnul director cât încasează din parcări? 
Acesta îi răspunde că la aceste încasări se plăteşte TVA, redevenţă, impozit 

pe teren, de asemeni din aceste sume se întreţin parcările (refacere marcaje, 
iluminat). 

Domnul viceprimar intervine şi spune: toţi am pus umărul ca această 
societate să fie redresată. În comisia economică domnul Ionescu a făcut un calcul 
la ce înseamnă profit din activitatea parcărilor cu plată. 

Domnul consilier Florian intervine şi spune că la comisia juridică se dezbat 
aprofundat toate proiectele de hotărâre. Domnii directori au fost prezenţi în 
comisii şi au dat toate explicaţiile. Este bine să avem în vedere curăţenia pe străzi, 
pentru că a trecut iarna şi acest lucru se vede, cele două instituţii ADP-ul şi 
Acvaterm-ul trebuie să se canalizeze pe acest aspect. 

Domnul consilier Ionescu consideră că ar trebui să i se dea Acvaterm-ului 
întreaga activitate de salubrizare, deoarece are utilaje şi resursă umană. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu 
Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2014  ale SC ACVATERM 
SA Rm. Sarat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
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Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 
 In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind alocarea din 
bugetul local a unor sume pentru acordarea unor  ajutoare de urgenţă unor 
familii sau persoane singure aflate în situaţii de necesitate. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

Doamna consilier Beldie Nina roagă Consiliul local să accepte suplimentarea 
anexei cu incă o persoană aflată într-o stare de sănătate gravă, de altfel la ora la 
care vorbim doamna este în operaţie la Spitalul de neurochirurgie din Bucureşti, 
iar acesteia să I se aloce ca ajutor de urgenţă suma de 1500 lei. 

Doamna Popescu Mihaela, directorul SPAS, spune că se cunoaşte situaţia, 
doamna respoectivă se încadrează în criterii şi s-ar putea ca luna următoare să fie 
prea târziu pentru dânsa să i se acorde aceşti bani. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri cu propunerea ca suma finală să fie de 4000 lei, 
adică suplimentată cu 1500 lei, si este adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu 
Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 
 In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind  aprobarea 
înfiinţării Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân la 
nivelul Unităţii Administrativ-Teritoriale – Municipiul Rm.Sărat, a 
Regulamentului privind organizarea şi funcţionarea acestuia, a formei de 
gestiune şi a Caietului de sarcini privind delegarea de gestiune directă a 
Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân către 
Administraţia Domeniului Public Rm.Sărat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

Domnul consilier Popescu Stanciu precizează că acest Regulament este unul 
general şi propune ca persoanele care abandonează cîini să fie sancţionaţi 
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pecuniar, cu amendă. Mai mult întreabă dacă acest serviciu este delegat ADP-ului, 
mai poate participa o societate privată? 

Domnul viceprimar răspunde că propunerea cu sancţionarea este foarte 
bună dar trebuie ca toate instituţiile implicate să facă front comun. Legat de 
delegarea către ADP, menţionez că delegarea se face unui operator. 

Domnul Popescu intervine şi întreabă dacă se va încheia un contract de 
ecarisaj de către ADP? 

Domnul viceprimar îi răspunde că şi acum există un contract. 
Domnul Horjea Viorel precizează că acest proiect de hotărâre a fost amplu 

discutat în toate comisiile Consiliului local. Din punct de vedere juridic acest 
Regulament este foartze bine întocmit. Poate că nu-l putem aplica în totalitate. 
Efectivele de la ADP sunt reduse, nu putem rezolva problema doar cu câţiva 
angajaţi ai ADP-ului. Pe sezon este bine să mai angajăm oameni. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu 
Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind punerea la 
dispoziţia proiectului „Neutralizarea deşeurilor medicale rezultate din 
activitatea spitalicească” a unui spaţiu în suprafaţă construită de 52 mp, 
parte din spaţiul identificat din corpul de clădire C16 situat în incinta 
Spitalului Municipal Rm.Sărat şi a terenului aferent acestuia, aparţinând 
domeniului public al Municipiului Rm.Sărat, necesar pentru implementarea 
proiectului mai sus menţionat la Spitalul municipal Rm.Sărat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru. 

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind  
completarea art.1 din HCL nr.105/31.05.2012 privind aprobarea 
componenţei Comisiei de Sistematizare a Circulaţiei în Municipiul Rm.Sărat 
şi a Regulamentului de funcţionare al acesteia, modificată prin HCL 
nr.154/18.07.2013. 
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D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 

specialitate. 
D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 

validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele 
sedintei,  supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind 
comunei Costeşti în calitate de membru asociat la  Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară «Buzau 2008» si modificarea Actului Constitutiv si 
Statutului acesteia. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind retragerea 
dreptului de folosinta gratuita asupra unui teren aflat in proprietatea 
privata a Municipiului Rm. Sarat transmis în conformitate cu prevederile 
Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei 
locuinţe proprietate personală. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

D-nul Toader Gica - presedintele Comisiei pentru cultura, culte, invatamant, 
munca, sanatate si protectia persoanelor aflate in nevoie din cadrul Consiliului 
local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat 
cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
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Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind  încetarea 
contractului de închiriere nr.568/01.11.2008 având ca obiect imobilul - 
apartament situat în Municipiul Rm.Sărat, strada Industriei nr.4, bloc ANL, 
ap.14, judeţul Buzău 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
achiziţionării serviciilor juridice de cpnsultanţă, de asistenţă şi/sau 
reprezentare a Municipiului Rm.Sărat, a Instituţiei Primarului –Municipiul 
Rm.Sărat şi a Consiliului Local al Municipiului Rm.Sărat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
vânzării către Oghişteanu Liliana a  terenului în suprafaţă de 300 mp 
aferent unui imobil proprietate privată a municipiului Rm.Sărat, 
concesionat în vederea construirii unei locuinţe proprietate personală, 
situat în cartierul « Anghel Saligny » – parcela 416 (strada Intrarea Şcolii 
nr.7) 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
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municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Nefiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este supus 
votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, Cirjan 
Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală Alexandru, 
Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian), din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind  
completarea HCL nr.201/29.11.2012 privind stabilirea unor măsuri pentru 
organizarea şi desfăşurarea activităţii de transport în regim de taxi sau de 
transport în regim de închiriere pe raza administrativ teritorială a 
Municipiului Rm.Sărat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Domnul cosilier Horjea intreabă de ce se aplică şi sancţiune 
complementară? 

Domnul Costin Mihail , consilier în cadrul aparatului de specialitate al 
primarului, îi răspunde că OG 2/2001 permite acest lucru şi că e bine să 
disciplinăm taximetriştii, disciplină care uneori implică şi sancţiuni.  

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian) şi o abţinere (domnul consilier Horjea Viorel) din totalul de 19 consilieri 
prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind  
completarea şi modificarea  HCL nr.218/31.10.2013 privind stabilirea 
traseelor privind transportul public de călători prin curse regulate, 
judeţean şi interjudeţean, în Municipiul Rm.Sărat. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Florian Nicolae – preşedintele Comisiei juridice, de disciplina si 
validare din cadrul Consiliului local al municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca 
proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Domnul consilier Horjea îl întreabă pe domnul Dinu Adrian, director SC 
TUC SA de ce era nevoie de amplasarea a două noi staţii pe Şoseaua Puieşti? 

Domnul Dinu Adrian îi răspunde că la solicitarea operatorilor de transport 
care merg spre Puieşti şi Boldu s-a venit cu această propunere. 
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Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu Voicu 
Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian) şi o abţinere (domnul consilier Horjea Viorel) din totalul de 19 consilieri 
prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind  înfiinţarea 
unei staţii intermediare de tranzit pentru transportul public de persoane în 
Rm.Sărat, strada Mihail Kogălniceanu- în faţa restaurantului Turist. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 
voturi pentru.  

Domnul primar doreşte să explice următoarele aspecte : prin crearea ATRAS 
s-a disciplinat la nivelul municipiului transportul local. Avem o reducere la buget 
de circa 1-2 miliarde lei vechi, deoarece taxele instituite conform legii sunt de bun 
augur. Aceşti bani vor fi utilizaţi pentru nevoile municipiului nostru. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Mânzală 
Alexandru, Horjea Viorel, Puscasu Cornelia, Stolojanu Mihai, Toader Gică, Trufasu 
Voicu Gheorghe, Vasile Felicia, Dicianu Doru Nelu,  Florian Nicolae, Iuga Costica, 
Marinescu  Adriana, Popescu Stanciu, Ionescu Ştefan, Grigoraş Nelu, Neata 
Marian) din totalul de 19 consilieri prezenti. 

In continuare, domnul consilier Cirjan Sorin Valentin, presedintele sedintei,  
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotărâre privind aprobarea 
vânzării prin licitatie publica cu ofertă închisă a unui teren in suprafata 
de 808 mp, proprietate privata a municipiului Rm.Sarat, situat in 
Municipiul Rm.Sărat, strada C.I.Parhon nr.16 bis, judeţul Buzău. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin roaga sa se exprime avizul comisiilor de 
specialitate. 

D-nul Mânzală Alexandru - preşedintele Comisiei pentru amenajarea 
teritoriului, urbanism, protectia mediului si turism din cadrul Consiliului local al 
municipiului Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 4 
voturi pentru şi o abtinere (domnul consilier Mânzală Alexandru) cu 
amendamentele următoare: reducerea saltului minim de la 10% la 5% faţă de 
preţul minim de pornire şi modificarea pct.2 de la modelul de ofertă şi anume 
“durata începerii lucrărilor să fie de minim 6 luni de la data mutării cablurilor”. 

D-nul Cîrjan Sorin Valentin - presedintele Comisiei pentru activitati 
economico-financiare si agricultura din cadrul Consiliului local al municipiului 
Rm.Sarat mentioneaza ca proiectul de hotarare a fost avizat cu 5 voturi pentru. 

Domnul consilier Horjea spune că preţul este prea mic, terenul este situat în 
zona C. I se răspunde că acesta este preţul minim de la care se porneşte licitaţia 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru (Beldie Nina, 
Cirjan Sorin Valentin, Grama Mariana, Lăstun Marian Mădălin, Horjea Viorel, 
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